
 

 

 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 28, 23. mai 2023 (2021 - 2023)/Oslo 
(Olympiatoppen) 
 
 
Deltok:  
Berit Kjøll, Vibecke Sørensen (med på Teams på sakene 248, 251, 252, 253 og 255 f), Sondre 
Sande Gullord, Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu (bortsett frå sak 256), Erik M. Unaas, Marco 
Elsafadi (bortsett fra sakene 248, 249, 250 og 255 e) Sebastian Henriksen (bortsett fra sak 
256), Zaineb Al-Samarai (med på Teams, bortsett frå sak 256), Sara Stokken Rott, Elisabeth 
Faret, Kristin Kloster, Anna Sletsjøe og Åsmund Sæbøe. 
 
Meldt forfall: Astrid Uhrenholdt Jacobsen.  
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup (referent). 
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 28 (2021-2023), 23. mars 2023 kl. 10.00.  
 
Møtet var vedtaksført. Sakene ble behandlet i en noe annen rekkefølge enn i saklisten. 
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling. 
 

 

Sak 248: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoller og referater 

 

Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent.  

2. Saklisten ble godkjent.  

3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 27 (2021-2023), 25. april 

2023.   

4. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 28. april 2023 til orientering.  

5. Idrettsstyret tok protokollen fra kontrollutvalgets møte nr. 15 (2021-2023), 24. april 

2023 til orientering.   

 



 

 

 

Sak 249: NIFs æresmedlemskap – opptak av nytt medlem 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Komiteen for Hederstegn og Æresmedlemskap i NIF har på sitt møte den 13. april 2023 

vedtatt å innstille Grethe Fossli som æresmedlem i Norges idrettsforbund. Søknaden er 

fremmet av Norges Bedriftsidrettsforbund.  

 

Vedtak: 

Idrettsstyret vedtok komiteens innstilling til opptak av Grethe Fossli som nytt æresmedlem i 

NIF. 

 

 

Sak 250: Oppnevnelse av komité for tildeling av Egebergs Ærespris 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Dagens komité for tildeling av Egebergs Ærespris er: 

• Børre Rognlien (leder)  

• Brit Pettersen Tofte  

• Odd-Roar Thorsen 

 

Alle sittende medlemmer ønsker å fortsette i komitéen, og generalsekretøren anbefaler derfor 

at dagens komité oppnevnes på nytt for neste fireårsperiode (2023-2027).   

 

Vedtak: 

Idrettsstyret oppnevnte Børre Rognlien (leder), Brit Pettersen Tofte og Odd-Roar Thorsen 

som medlemmer av komité for tildeling av Egeberg Ærespris for en ny fireårsperiode 

(2023-2027). 

 

 

Sak 251: Forespørsel fra kretstinget i Troms og Finnmark idrettskrets 

Generalsekretæren innledet til saken.  

 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Siri Grønborg Christensen orienterte videre. 

 

Idrettsstyret behandlet i sak 169, møte nr. 17 (2021-2023), 17. november 2022, hvor Troms 

og Finnmark idrettskretsting ba idrettsstyret om å ta stilling til om idrettslag kunne benytte 

samisk i hele navnet.   

 

Idrettsstyret var positive til dette, men ba om at de praktiske konsekvensene ble utredet før 

saken ble oversendt til ny behandling.  

 

NIF har innhentet informasjon fra relevante fagmiljøer og andre instanser, sammenlignbare 

organisasjoner og egen organisasjon. Det er viktig for organisasjonen at idrettslag kan 

identifiseres og gjenkjennes. 

 

Idrettens systemer og Brønnøysundregistrene støtter ikke bruk av samiske særtegn i dag. 

 

Idrettsstyret er positive til bruk av samisk i beskrivelsen av at foreningen er et idrettslag, 

klubb mv. Samtidig må navnet sikre en ensartet navnepraksis for idrettslag som er medlem i 

NIF og være egnet til å fungere i organisasjonen og offentligheten.  



 

 

 

Samiske navn tillates på beskrivelsen av et idrettslag, dersom navnet etterfølges av et norsk 

navn.  

 

Det ble understreket at vask av organisasjonsdata mot Brønnøysundregistrene er avgjørende 

for fremtidig bruk av samiske tegn.  

 

Tilretteleggingen for bruk av samiske tegn kan påbegynnes i idrettens systemer.  

 

Vedtak: 

1. Idrettslag kan benytte samiske språk for å vise at foreningen er 

et idrettslag, forutsatt at idrettslaget også har en norsk benevnelse og at navnene er 

i henhold til forskriften. 

 

2. NIF vil sørge for at samiske særtegn kan benyttes i idrettens systemer 

når Brønnøysundregistrene har lagt til rette for dette. 

 

3. Idrettsstyret ba generalsekretæren tilrettelegge for språkstøtte ved 

modernisering av Idrettens digitale plattform. Finansiering av 

merkostnadene må sikres før arbeid med språkstøtte igangsettes.  

 

 

Sak 252: Søknad om godkjenning av ny idrett 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Siri Grønborg Christensen, orienterte videre. 

 

Etter NIFs lov § 6-3 tilligger det idrettsstyret å godkjenne opptak av nye idretter.   

 

Norges Vannski og Wakeboardforbund (NVWF) har søkt om godkjenning av wakesurf som 

ny idrett. 

 

Wakesurf oppfyller idrettsbegrepet i NIFs lov § 1-2 (1), og er en ny aktivitet som ikke tidligere 

er godkjent av Idrettsstyret. NVWF har den formelle tilknytningen til det internasjonale 

forbundet som organiserer idretten, og kan anses som den landsomfattende organisasjonen 

som organiserer idretten i Norge pr. i dag. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret godkjente wakesurf som ny idrett i Norges Vannski og Wakeboardforbund, jf. 

NIFs lov § 6-3. 

 

 

Sak 253: Idrettstinget 2023 – Forslag til resolusjoner 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Idrettspolitisk seniorrådgiver Per Tøien og idrettspolitisk rådgiver Jørgen Sundt, orienterte 

videre. 

 

Denne saken var en oppfølging av sak 241 i idrettsstyremøte nr. 27 (2021-2023), 25. april 

2023. 

 



 

 

Idrettsstyret diskuterte tematikk og innretning på styrets innstilling til resolusjoner på 

Idrettstinget. Det var enighet om å begrense antallet foreslåtte resolusjoner til to. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok å sende fram forslag til resolusjoner på følgende tema til 

Idrettstinget 2023:  

- Kommunenes bidrag til lokalidretten 

- Idrettens rammebetingelser 

 

2. Forslagene sendes ut til organisasjonen i forkant av Idrettstinget. 

 

 

Sak 254: Idrettstinget 2023 – Henvendelse fra ADNO og KUD 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 

 

Det ble vist til sak 245 i styremøte nr. 27 (2021-2023), 25. april 2023, hvor idrettsstyret 

besluttet at de midlertidige lovendringene som ble vedtatt 8. desember fremmes for 

Idrettstinget 2023, sammen med øvrige midlertidige lovendringer i tingperioden. Ref. sak 

17.35 i de utsendte tingpapirene.   

 

NIF har mottatt henvendelser fra henholdsvis Antidoping Norge (brev datert 11. mai 2023) 

og Kulturdepartementet (brev datert 12. mai 2023) knyttet til nevnte sak 17.35 i tingpapirene. 

 

Det har vært gjennomført møte mellom NIF og ADNO (15. mai 2023) og mellom NIF, ADNO 

og KUD (22. mai 2023) i saken. Idrettsstyret ble orientert om sakens utvikling på bakgrunn 

av de nevnte møtene. 

 

Idrettsstyret fikk en grundig orientering om bakgrunnen for Idrettstingets vedtak i 2021, og 

om oppfølgingen fra NIFs side inn mot ADNO og KUD etter nevnte tingvedtak.  

 

Idrettsstyret understreket at det er av overordnet betydning å følge opp idrettstingsvedtaket i 

saken fra 2021, som omhandler at alle NADO oppgaver som NIF har hatt ansvaret for skal 

overføres til ADNO – herunder antidopingregelverket og doms- og apellfunksjonene i 

dopingsaker. Dette har sin begrunnelse i at WADC tydelige understreking av nødvendigheten 

av å sikre NADOens uavhengighet fra idretten og staten. 

Det var enighet om at styrets synspunkter i saken kommuniseres til ADNO, med mål om å 

finne en løsning som er akseptabel for partene. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok generalsekretærens informasjon i saken til orientering.  

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren fremlegge en endelig skriftlig behandling av 

saken før styremøtet 1. juni 2023. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sak 255: Orienteringssaker 

 

A) Internasjonal orientering 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i hvordan ulike internasjonale 

særforbund forholder seg til IOCs nøytralitetsanbefalinger vedr. ev. deltakelse av 

utøvere fra Russland og Belarus i internasjonale idrettskonkurranser.  

 

Videre fikk idrettsstyret en skriftlig orientering om tildelte midler fra NIF til 

særforbund som jobber med kandidaturer til posisjoner i internasjonale særforbund 

(IFs). Så langt har to av tre omsøkte kandidaturer gitt tellende resultat i form av 

valgte styreplasser i IFs.  

 

Idrettsstyret fikk også skriftlige orienteringer om NIFs deltakelse i EU Sport Forum 
primo mai 2023 i Stockholm, om NIFs deltakelse på ENGSOs generalforsamling 
medio mai på Kreta, om IPC-presidentens besøk i Trondheim medio mai 2023, og at 
NIFs seniorrådgiver for verdiarbeid, Håvard B. Øvregård, har blitt utpekt til å sitte i 
IOC Safeguarding Working Group.  

 
 

B) Status Krafttak for mangfold 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med Krafttak for 
mangfold. 

 
C) Status – bærekraft  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i bærekraftarbeidet i NIF, 

herunder innenfor følgende tiltak: 

• Tiltak 1: Klimaregnskap  

• Tiltak 2: Miljøsertifisering 

• Tiltak 3: Klima- og miljøfond 

• Tiltak 4: Grønn verktøykasse 

• Tiltak 5: Energismarte idrettsanlegg 

• Tiltak 6: Smart materialbruk i idretten 

• Tiltak 7: Historiefortelling og kommunikasjonstrategi 

• Tiltak 8: Kompetansebygging, nettverksamlinger og nudging 

 
D) Status forberedelser til European Games 2023 

Toppidrettssjef Tore Øvrebø orienterte idrettsstyret om status i forberedelsene til den 
norske deltakelsen i European Games 2023 i Polen.  
 
Norge vil være representert med inntil 166 utøvere. 29 idretter på programmet, 
hvorav 19 idretter har konkurranser som inngår som kvalifisering til OL i Paris 2024.  
(124 kvoter).  
 

E) Status Idrettstinget 2023 

Arrangementssjef i NIF, Marit Røste, og NIFs organisasjonssjef Ole-Anders Stensen, 

orienterte idrettsstyret om status i forberedelsene til Idrettstinget 2023 i Bergen. 

 

F) Styrearbeid – veien videre 

Idrettsstyret diskuterte ulike prioriterte tiltak for godt og effektivt styrearbeid, og fikk 

en orientering om ulike modeller for mottak og håndtering av varslingssaker. 

 



 

 

G) Status strømmeutvalget  

Leder av NIFs strømmeutvalg, Kristin Veierød, orienterte idrettsstyret om status i 

utvalgets arbeid. 

 

Seniorrådgiver i NIF, Cecilie Prebensen, orienterte idrettsstyret om 

medvirkningsundersøkelsen i regi av Norges Idrettshøgskole vedr. strømming i 

barne- og undomsidretten. Hun orienterte også om den gjennomførte 

medlemsundersøkelsen i denne saken. 

 

H) Samarbeid mellom Deloitte Norge og NIF 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om et mulig forsterket samarbeid med 

Deloitte Norge. 

 

 

Sak 256: Eventuelt 

• Statusrapport E-sportutvalget 

Idrettsstyremedlem og leder av NIFs E-sportutvalg, Ole Jørstad, og advokat i NIFs 

juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte idrettsstyret om utvalgsrapporten som nå 

foreligger.  

 

Utvalgets anbefalinger er som følger: 

- At NIF oppfordrer særforbund som organiserer e-sport, til å søke om å få 

aktiviteten som godkjent idrett slik at aktiviteten sidestilles med godkjente idretter, 

og for å kunne registre omfanget av e-sporttilbud i NIF.  

- At NIF kartlegger ulike utfordringer knyttet til rettighetsforhold innen e-sport slik at 

NIF kan gi anbefalinger og veiledning til særforbund, og ev. e-sportforbund, som 

ønsker å etablere et e-sporttilbud.  

- At det avklares om det skal være rammer for hvilke spill idrettslag kan tilby 

aktivitet i, og hvordan idrettslag skal forholde seg til anbefalte aldersgrenser. 

- At det søkes å oppnå lik praktisering av LAM-tildeling for den e-sporten som ikke er 

godkjent idrett, og at det er aktivitetstall, ikke medlemstall som bør ligge til grunn 

for tildelingen. 

- At det bør vurderes å stille krav til at idrettslag som organiserer e-sport, også 

tilrettelegger for at utøvere som har e-sport som sin primæraktivitet i idrettslaget 

får et tilrettelagt tilbud om idrett/fysisk aktivitet i tilknytning til e-sportsaktiviteten. 

Vedtak: 

Idrettsstyret tar statusrapporten fra e-sportutvalget til orientering. 

 

Det ble avholdt Åpen Time for organisasjonen og for media onsdag 24. mai 2023. 
 


